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Bemutatkozás 
 
Herczeg Flóra vagyok, másodéves kémia alapszakos hallgató. Az előző évben mentorként 
tevékenykedtem, és 2024. február vége óta szakterületi koordinátorként is kipróbálhattam magam. Ez 
rengeteg tapasztalattal járt, amit szeretnék a Kémia szakterület javára fordítani a következő ciklusban. 
 
Motiváció 
 
Mint korábbi pályázatomban írtam, igen motivált vagyok, ami most már kiegészül 3 hónapnyi 
tapasztalattal. Ezen időszak alatt, sok megoldandó helyzettel kerültem szembe, amik által olyan 
ismeretekre tettem szert, amelyek a szakterületem gördülékeny működését elősegíthetik. Egy átfogó 
képet kaptam a szakterület, az Intézet, illetve a Küldöttgyűlés működéséről, amihez nem csak 
képviselőként, de szakterületi koordinátorként is szeretnék hozzájárulni.  
 
Tervek 
 

1. Szakterületi Csoport és egyéb programok: 
 

Szerencsésnek mondhatom magam abból a szempontból, hogy a jelenlegi Kémia Szakterület, egy aktív 
és igen együttműködő közösség. A Szakterületi Csoport rendszeresen összehívott gyűléseit szeretném 
mindenképpen megtartani, amit minél több hallgató számára népszerűsítenék az évfolyamcsoportokban, 
illetve a mentorok segítségével. Szeretnék a jövő ciklus SzaCs-jaira még több tisztségviselőt, és oktatót 
meghívni, hogy növelni tudjam a SzaCs-ra járó hallgatók számát.  
 
Az idei Gólyatábor a jelenlegi kémiás mentorok számára újdonság lesz, ugyanis nálunk nincs „re-
mentor” a mostani gárdában. Éppen ezért, a Gólyatáborban is aktívan szeretnék jelen lenni, hogy minden 
a lehető leggördülékenyebben mehessen.  
 
A Kémiás Nyári Egyetem újbóli megrendezését is szorgalmazni fogom. Ez a rendezvény egy remek 
lehetőséget kínál a frissen felvett hallgatók számára. Lényege, hogy még a szorgalmi időszak kezdete 
előtt megismertethetjük velük az egyetemi tudományos légkört. Jelenlegi oktatói és hallgatói 
visszajelzések alapján, erre mindkét oldalról lenne igény. Ez egy kiváló közös cél, ami a felsőbb éves 
hallgatók és oktatók közös munkájának a gyümölcse. Egyelőre ennek pontos időpontja még képlékeny, 
a nyári Gólyatábortól és az Intézeti felújítások előrehaladásától függ.   
 
Támogatom és fontosnak tartom a több szakterületen átívelő, közös programok megszervezését, hiszen 
így, nem csak a saját közösségünk hallgatóit ismerhetjük meg, hanem a többi szakterületét is. 
Szakterületi koordinátorként, a Tanáris-Kémiás PubQuiz szervezése volt az első ilyen program 
számomra, ami alapján a jövőben is szívesen szerveznék hasonló programokat más szakterületekkel. 
 
Szeretném elérni, hogy a mesterszakos hallgatóknak a kötött órarendjük és kötelezettségeik mellett, egy 
számukra megfelelő időpontban akár egy külön társasestet vagy akár más szakterület mesterszakosaival 
egy állomásostúra jellegű rendezvényt lehetne tartani. Ezeket persze igény szerint szervezném, akár más 
szakterületi koordinátorokkal. Az őszi félév megkezdése előtt egy mesterszakos „gólya” találkozót is 
szeretnék számukra szervezni, hogyha valaki nem ELTE-s berkekből érkezne, ne érezze úgy, hogy nem 
a közösség tagja. 
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Május végén érkezett hozzám egy felkérés az Egyboglya Alapítványtól, hogy szeretnének bevonni 
minket gyermektáboroztatásba, ahol játékoskeretek között, kísérletezve lehetne megszerettetni az 
általános iskolás generációval a kémiát. Ehhez továbbra is folyik a hallgatók toborzása. 
 

2. Rekrutáció, közösségi média platformok 
 
Fontosnak érzem a rekrutációs programok szervezését is. Jelenleg egy elkészült egységes prezentáció 
segítségével, önkéntesen jelentkező hallgatókkal együttműködve, szeretnék középiskolai 
rendezvényeken részt venni, ahol a kémia szakot tudnánk népszerűsíteni. Első körben volt 
gimnáziumokban, középiskolákban megrendezett különböző pályaorientációs napok, illetve egyéb 
események keretei között tartanánk ezeket az előadásokat. Az előadás az egységes prezentáción kívül, 
az önkéntes hallgató személyes élményeire, illetve tapasztalataira épülne. Az erre vállalkozók számára, 
az események előtt tartanék egy eligazítást, ahol tisztázzuk, pontosan hogyan is nézne ki egy ideális 
előadás. Ezt a kezdeményezést szívügyemnek érzem, amit az Intézet vezetése is támogat, ugyanis így 
remélhetőleg minél több felmenő generációs fiatal számára ismertté tehetnénk szakunkat. Éppen ezért, 
felvettem a kapcsolatot különböző középiskolákkal, ahonnan pozitív visszajelzések érkeztek.  
 
Közösségi platformjaink jelenleg aktívan működnek. Ezeket továbbra is szeretném működtetni, hasonló 
tendenciával.   
 

3. Tudományos és tanulmányi ügyek, KéKó: 
 
Lényegesnek tartom, hogy az Erasmus+ lehetőségeket népszerűsítsem hallgató társaim számára, 
ugyanis ez egy életre szóló élmény. A nyári szakmai gyakorlat elvégzése külföldön egy hatalmas 
lehetőség, amivel szeretném, hogy minél többen éljenek. Ezen felül, az előző félévben megrendezett 
„Inverz SzaCs” rendszeressé tételét is szorgalmazom továbbra is.  
 
Azok számára, akik szeretnék felfrissíteni tudásukat valamilyen tárgyból, vagy esetleges lemaradásuk 
van valamiből a KéKó egy remek megoldás. Ez nem csak egy kiváló korrepetáló szervezet, de még 
ingyenes is a hallgatók számára. Fontosnak tartom majd kihangsúlyozni, hogy a KéKó nem csak gólyák, 
de felsőbbévesek számára is mindig egy elérhető lehetőség. A jelenlegi KéKó koordinátorral, Hideg 
Ádámmal, a közös munka, eddig a lehető legjobban ment.  
 

4. Érdekképviselet 
 
A Kémia Szakterület képviseletének koordinálása a Küldöttgyűlésen egy jó szakterületi koordinátor 
egyik alapvető feladata. Éppen ezért, idén én is jelentkeztem képviselőnek, hogy a szakterületet a lehető 
legjobb módon tudjam képviselni, és a lehető leghatékonyabban tudjak együttműködni a kémiás 
képviselőkkel. Továbbá szorgalmaznám, hogy a jelenlegi kémiás képviselő póttagok is rendszeresen 
látogassák a Küldöttgyűlést.  
 
A Kémia Intézeti Tanács jelenlegi delegáltjaival, illetve az intézetvezetéssel együttműködve, 
hallgatótársaim érdekeit szeretném képviselni, illetve az ott születő, őket érintő döntésekről alaposan 
tájékoztatni a hallgatóságot. Szeretném, hogy az Intézettel ápolt jó kapcsolat is fent maradna.  
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5. Mentorrendszer 
 
Az idei mentorok kiválasztásában én is részt vettem, a mentorkoordinátorral, és a mentorfelelőssel 
együtt dolgozva. Véleményem szerint, sikerült egy jó csapatot választanunk, akikkel a nyár folyamán, 
illetve az évkezdéskor sikeresen együtt fogunk tudni dolgozni.  
 
Összegzés 
 
Szeretném megköszönni mindazoknak, akik az eddigi egyetemi tanulmányaim alatt segítettek abban, 
hogy a közösség szerves részévé váljak és megtaláljam a helyem az egyetemen. Fő célom, hogy minden 
hallgatótársam hasonlóan érezze magát a Kémia Szakterületen. Külön köszönöm a szakterület 
támogatását az elmúlt 3 hónapban.  
 
Köszönöm Neked is, hogy elolvastad! Bármilyen felmerülő kérdés vagy kérés esetén keress bátran! 
 
Budapest, 2024. 05. 20. 
 
Herczeg Flóra 
herczegflo@student.elte.hu 
+36 30 556 1060 
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